
No. 品牌名稱 產品名稱 主要成分 (最多可列出4種) 含量(每種成分/單件) 劑型 用法用量 包裝 原產地

1
心福達 醒酒仙 天然甲殼類海洋生物精華 750毫克/粒 片裝

飲酒前30分鐘服2粒，

飲酒後再服2粒。
10粒 香港

2 心福達 康復怡 殼寡糖 350毫克/粒 膠囊 每日2至3粒。 90粒 香港

3 心福達 骨安寶 天然甲殼類海洋生物精華 750毫克/粒 片裝 每日2粒。 60粒 香港

4

心福達 秀瘦素 天然甲殼類海洋生物精華 350毫克/粒 膠囊

每日2次，每次2粒，午

餐、晚餐前30分鐘服

用。

90粒 香港

Guiding Note:

1) Please fill in bilingual set of data or just in one language (Chinese or English). Example illustrated.

2) For Company Website / Brand Website / Hyperlink, we accept only ONE URL link per brand e.g. if you fill in 2 brands, each contains 4 skus, you are advised to put in maximum 2 URLs, one for each brand, no matter how many skus have been listed.

3) Please be reminded to attach photo of the outer packaging of each filled-in product. Please help mark your product with the same "No." assigned to product shown at Column A before taking photo. This enables easy product identification.

4) Please provide name of the contact person and the contact detail to enable efficient follow up by The Association.

Inclusion Criteria:

1) Health Food product that do NOT classify as Phamarceuticals, proprietary Chinese medicines (pCm) or conventional food.

2) Orally consumed product with well-defined recommened dosage.  
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